
Z 9. SEJE ODBORA ZZB NOV OBČINE LJUBUANA —
CENTER

Vzajemnost in
okrepljeno politično
delo

Na seji občinskega bdbora
ZZB NOV občine Ljubljana-
Center, ki je bila 19. junija le-
tos, so največ časa in besed
posvetili oceni dela združenj
in komisij. O oceni letošnjih
občnih zborov združenj bor-
cev NOV smo v našem listu že
poročali, toda tokrat so bile
misli,. ki jih je v tej zvezi
podal predsednik Vladdmir
šenk-Gaber, dopolnjene in po-
globljene. Najvažnejše pono-
vimo!

Občni zbori združenj boreev
ležbo v primerjavi z zadnjim
NOV so dosegli rekordno ude-
povojnim obdobjem. Marsikje
je bila dvorana premajhna. V
splošnem je bila udeležba 60 do
70 odstotna, če pa čland ne bi
bili bolehni in ostareli, od ka-
terih so mnogi navezani na
posteljo, bi se gotovo približa-
li stotim odstotkom. Ta ude-
ležba dokazuje, da je organiza-
čija ZZB NOV še vedno steber
političnega dela v krajevni
skupnosti. Dragi dokaz za to
trditev so bila poročila iz raz-
prave. Borci NOV so govorili
v prvi vrsti o splošnem politič-
nem in gospodarskem položaju
v občini, republiki' in celotni
državi, razprave o njihovih last
nih problemih so bile šele v
drugem planu. Pri tem se je
pokazalo, da se borci NOV
zavzemajo za napredna stali

šča in za ustvarjanje vsestran-
skega vzajemnega čuta med ob-
čani. Borci NOV so se pose-
bej zavzeli, da se v občini
Ljubljana^Center začne razvija-
ti tudi industrija in to taka z
visoko zahtevnimi izdelki, v ka-
tere se bo vlagalo veliko zna.
nja in sposobnosti, saj je Ljub-
ljana pravzaprav možganski
trust Slovenije. Š to usmeritvi-
jo bi se popravilo dosedanje
enostransko gibanje gospodar-
stva v občini, ki je favoriziralo
{•azvoj trgovine in bančništva.
Kot znano, so se borci NOV
zavzeli tudd za pospešeno grad-
njo štanovanjskih zgradb na
ozemlju občine Ljubljana-Cen-
ter, da bi se tako popravila
neugodna starostna sestava
prebivalstva.

Drugi kazalec, ki govori o
ugodnem moralno-političnem
stanju v borčevskih vrstah, je
dejstvo, da po 21. seji CK tako.
rekoč ni bilo primerov izstopa-
nja iz zveze komunistov ozi-
roma iz organizacije ZZB NOV.
Nasprotno, borci NOV in voja-

' ški invalidi so z mnogimi ak-
cijami pokazali, da so trdna
opora našemu političnemu in
državnemu vodstvu, to pa so
potfdile tudi proslave ob tri-
deseti obletnici osvoboditve.

Borci NOV menijo, da je tre-
ba še nadalje negovati bratstvo
in enotnost med narodi Jugo

slavije, saj se je pokazalo, da
so prav naši bratje iz drugih
republik največji prijatelji slo-
venskega naroda, ki ga neslo-
vanski sdsedje na severu Ln
zahodu še vedno ogrožajo s
svojo nacionalistično in šovi-
nistično politiko. Druga nalp-
ga borcev NOV je nenehno de-
lo z mladino v smilu negova-
nja revolucionarnega izročila
ter pri ustvarjanju jeder mla-
dih političnih aktivistov. Na
tem področju še niso bili do-
seženi zadostni uspehi. Neka
tere krajevne skupnosti še ved-
no nimajo organizacij sociali-
stične mladine. Zato mofajo
borci NOV vložiti vse moči, da
se to stanje popravi. Mladi
Ijudje borce NOV iščejo, želijo
jih videti in slišati njihova
mnenja. Torej je treba najti
poti tudi v pbratni smeri, tako
da se bodo borci NOV pribli-
žali mladim Tretja naloga so
priprave na splošni ljudski od-
por. Na tem področju so borci
NOV veliko naredili. Izraženo
pa je bilo mnenje, da je treba
to delo še poboljšati. Poleg de-
la v odborih ljudske obrambe
in akcij, ki bodo spodbujale
je treba prirejati tudi več vaj
zanimanje občanov,

V razpravi so člana občinske-
ga odbora ZZB NOV posvetili
največ pozornosti negovanju
revolucionarnega izro5ila. Pri
tem so pohvalili zlasti RTV
Ljubljana, ki je v zadnjem, pol
drugem letu, mnogo več pro
gramskega časa posvetila parti-
zanski pesmi. Lahko rečemo
da je partizanska pesem napo
Sled le dobila pravo mesto, z
rijo pa se vzgaja tudd pravi
partizanski in vzajemni duh.
Prav tako so izrazili priznanje
Slovenskemu narodnemn gle-

dališču v Ljubljani. Tu so mi-
slili predvsem na Svetinovo in
Povšetovo dramo »Ukana« in
na premiero Simonittijeve ope-
re »Partizanka Ana«, ki sta bili
med borci NOV, vojaškimi in-
validi in drugimi občani zelo
lepo sprejeti. Pač pa so z ne-
zadovoljstvom sprejeli pisanje
nekaterih listov. Dogaja se
namreč da celo osrednje gla.
silo SZDL odklanja nekatere
prispevke s partizansko vsebi-
no z obrazložitvijo, češ da so
že pred dobrim letom nehali
negovati revolucionarno izrofii-
lo. člani občinskega odbora
ZZB NOV Ljubljana-Center so
poudarili, da je negovati tradi-
cije NOB in delavskega giba-
nja naloga vse družbe in vse-
ga časopisja ne pa le borcev
NOV in TV-15,

Veliko pozornost so člani od-
bora posvetili problemu osta-
relih in bolehnih borcev NOV,
ki ne morejo več hoditi na
sestanke in med svoje tovariše.

Sklenili so, da je treba nare-
dibi razvid takih tovarišev in
tovarišic, potem pa organizirati
obiske na domu. Hkrati je tre-
ba organizirati vzajemno po-
moč tem borcem pri donašanju
hrane, drv in drugih potreb-
ščin, to pa v povezavi z orga-
nizacijo rdečega križa, z zdrav-
stveno službo in -šolami. Še
nadalje se je treba aavzemati
za gradnjo domov za ostarele
občane, ker je mnogo borcev
NOV, ki so ostali sami in že-
lijo priti v domsko oskrbo.
Prav tako so ugotovili, da delo
dispanzerja za boree NOV in
njegovlh ambulant še ni zado-
voljivo. Treba je Vložiti nove
napore tako^tu kot tudi pri
reševanju stanovanjskih vpra-
šanj. V tej zvezi so pod drugo
točko dnevnega reda dopolnili
in sprejeli osnutek odloka za
upravljanje s sredstvi pri sta-
novajijski gradnji za borce
NOV. ^
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